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1 Motet oppnas 
Ordforande oppnar motet och halsar alla valkomna. 
Ordforande Ole-Jorgen Persson och vice ordforande Rashid 
Mohammed utsags till justerare av protokollet. 
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2 Foregaende protokoll 
Foregaende protokoll lades till handlingarna. 

3 Uigesbild polisen 
Ingen representation fran polisen. 

4 Uigesbild stadsdelsforvaltningen 
Ole-Jorgen Persson inleder med att beratta att det varit lugnt i 
stadsdelsomradet under ju!- och nyarshelgerna. Viss oro har 
forekommit vid tunnelbanestationen i Tensta enligt information fran 
MTR. 

Fredrik Jurdell informerar om namndens trygghetsstrategi som har 
tagits fram i samverkan med Rinkeby-Kista stadsdelsnamnd. 
Tanken med en gemensam strategi ar att okad samordning och 
gemensamma strategiska utgangspunkter skapar forutsattningar for att 
tillgangliga resurser kan anvandas mer effektivt. Eftersom flera 
samverkanspartners, exempelvis pohsen, har hela Jarva som 
upptagningsornrade kan en gemensam strategi medfora flera 
samordningsvinster. 

Syftet ar att skapa en gemensam inriktning for det brottsforebyggande 
och trygghetsskapande arbetet under aren 2020-2025. Strategin ska 
sakerstalla att arbetet sker strukturerat och utifran ett langsiktigt, 
hallbart perspektiv 

Strategin har tva innktningar for att na resultat. Social prevention 
handlar om ett forebyggande och framjande arbete for att pa sikt oka 
tryggheten och mmska faktiska brott. I det situationella arbetet ar den 
fysiska miljon i fokus och ska utformas sa att trygghetskanslan starks 
och tillfallet for brott forsvaras. 

Nar strategins inriktningar ska omsattas i handlmgsplaner har strategin 
fyra arbetssatt som ska vara vagledande for strategins genomforande; 
samverkan, delaktighet och fortroendeskapande arbete, systematiskt 
och kunskapsbaserat arbete samt innovativt forhallningssatt. 

Vidare beskrivs i strategin en struktur for arbetet och att det ska ske 1 

enhghet med den centrala samverkansovenskomrnelsen mellan 
Stockholm stad och Polisregion Stockholm. Andra delar som ar 
prioriterade 1 strategin ar uppfoljning av arbetet och kommunikationen, 
bade intemat och externt. 
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5 Lagesbild ovriga 
Malin Sundstrom presenterade sju nyanstallda brandinstruktorer. 
Uppdraget ar I forsta hand att minska antalet bostadsbrander, ett arbete 
som ska ske i samverkan med bland annat bostadsbolagen. Ett annat 
uppdrag ar att arbeta preventivt, synas i omradet och skapa relationer. 
Brandinstruktorerna viii garna samverka med forvaltningen och ovriga 
exempelvis genom att delta i trygghetsinventeringar. 

Asa Nilsson Soderstrom (L) ar forvantansfull infor det fortsatta arbetet 
med trygghetsstrategm. 

Bjorn Rydstedt (C) ersatter Sus Andersson. Bjorn tycker att detta ar ett 
intressant arbete och hoppas att vi kan starka samverkan med 
exernpelvis nanngslivet. 

Agneta Aberg (S) haller med om att det har varit lugnt i 
stadsdelsomradet under helgerna. Agneta tror mycket pa 
trygghetssatsnmgen och pa arbetet med tidiga msatser. 

Aven Rashid Mohammed (V) anser att det har varit lugnt i Tensta 
jamfort med ovriga Jarva. Rashid tycker strategm ar bra och ar positiv 
till att en inriktning ar pa det forebyggande arbetet. Rashid ar aven 
positiv till brandforsvarets satsning pa brandsinstruktorer och deras 
utokade uppdrag. 

Tommy Elofsson berattar att det har vant lugnt i Spanga, 

Izhak Dan fran Arriva berattar att de framover aven kommer att kora 
spartrafik. Isak berattar att de har haft en okning av plankning pa 
bussarna, vilket ar ett stort arbetsmiljoproblem for chaufforerna. Hot 
och trakasserier av chaufforerna har okat och storst problem finns for 
narvarande pa Kista torg. Izhak jamfor med de atgarder som gjort i 
Rmkeby tunnelbana och undrar om en likande satsning kan goras for 
att mmska dessa problem. 

Lars Hallberg (KD) ar ny i stadsdelsnamnden. Han berattar att han 
tidigare har arbetat som polis och ganska mycket med 
trygghetsrelaterade fragor, Lars ser fram emot arbetet i 
stadsdelsnamnden och I det brottsforebyggande radet. 

Avert Hakan Rosander berattar att det har vant relativt lugnt under 
helgerna. Varje vecka kor deras vakter runt i ornradet for att sakerstalla 
att inga obehoriga personer finns dar, 
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6 Ovriqa tragor 
En fraga angaende kameraovervakning kom upp. Ole-Jorgen berattar 
att det ligger ett uppdrag i verksamhetsplanen for 2020 om att anvanda 
trygghetsmedel for trygghetsovervakning, En inventering ska 
genomforas tillsammans med polisen for att se var behov av kameror 
firms, som komplement till polisens kameror. En lagandring tradde i 
kraft den 1 januari som innebar att polismyndigheten, sakerhetspolisen, 
kustbevakningen och tullverket tillats bedriva kamerabevakning utan 
tillstand av Datainspektionen. 

A ven MTR:s fraga angaende situationen vid tunnelbanestationen i 
Tensta togs upp. MTR upplever ett vaxande problem med ungdomar 
som stor ordningen och agerar hotfullt, framst vid Tensta sodra, MTR 
vill diskutera kring mojligheten att gora nagot tillsammans for att 
stoppa den utvecklmgen och aven de foreslar hkande atgarder som har 
gjorts i Rinkeby tunnelbanestation. Ole-Jorgen informerar att Fredrik 
och polis ska traffa MTR for att skaffa sig en lagesbild over situationen 
och aterrapporterar vid nasta mote. 

7 Nasta mote 

Nasta mote ar fredagen den 3 april kl. 09.00 

Mohammed Rashid 

V 
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